

INTER

MAX



INTERMAX



Integrated logistics solutions

综合物流能力

- InterMax was established in 2001 and is a premium global logistics solutions provider. We have been providing seamless services covering air, ocean, land transportation, warehousing management, project solutions, shipping agency, marine logistics, ship spare delivery and import-export trading agent business. Subsidiary company Speedy Dragon Transportation owns trucks and support on domestic supply chain management. Another subsidiary company Max Shipping provides barge service along Yangtze River through 3000km as well as expertise in ship chartering and shipping agency.
- INTERMAX LOGISTICS SOLUTION LTD 成立于 2001 年，是一家全球领先的物流公司。我们致力于提供细致的物流服务，包括：海、陆、空全方位运输，仓储管理，项目物流，海运物流，船舶代理，进出口业务。另拥有拖车公司飞隆运输及船公司华龙航运。飞隆运输自有拖车为INTERMAX提供本地服务。华龙航运则提供驳船，服务由上海到乐山共 3000 公里的长江沿岸城市。



Ocean Freight

海运业务

Our sea freight business covers

- Buyer consolidation
- Break bulk, ultra-size cargo
- FCL, LCL & Consolidation Service
- Arts and precious cargo transportation
- Personal Belongings import / export
- GOH / Garmentainer
- Professional delivery for pharmaceutical food, chemicals and tank
- Logs transportation
- Vehicles RORO transportation

我们的海运业务具体包括

- 货主集拼
- 散装货，超尺寸货物
- 整箱和拼箱服务
- 艺术品及贵重货物运输
- 私人物品进出口
- 挂衣箱运输
- 专业装运“医药食品”和“化工品”的TANK 罐箱运输服务
- 原木集装箱运输
- 车辆运输滚装船

Intermodal Logistics service

多式联运物流服务

- We have our own barges and trucks which can provide sea-river and sea-land connections.

River Barge:

We can provide door to door sea-river connection service. River barge can ship from Shanghai to Leshan and along coast of Yangtze River, transloading cargo from barge to break-bulk vessel directly and vice versa.

Coastal barge transportation:

We focus on oversized cargo, shipbuilding materials, oil drilling supplies, oil refining equipment, power plant project and mining equipment, etc. We will use different break-bulk vessel like heavy lift vessel, multi-propose vessel, semi-submersible vessel, depends on the type of cargo and provide a tailor-made transport service.

Sea-land connection:

Provide service for oversized cargo, dangerous cargo, ultra-weight and oversize transportation, dangerous goods carriage, wind turbine blade equipment, cold-chain logistics, railway-truck transportation, transit of oversized cargo to Central Asian countries.

- 我们自有船队及车队，能做全程江海联运及海陆联运。

江运:

我们的陆运及驳船联合运输作业优势，可提供国外门点到国内门点的全程江海联运服务，由上海到乐山的长江沿岸提供船边直装，散杂货及驳船对接的江海联运服务。

沿海驳船运输:

着重在超大件货物，造船物料，石油钻井供应，炼油设备，电站项目和矿山设备等，根据项目货物的不同使用散杂货船，多用途船，半潜船，重吊船，特殊用途船舶及海工用船舶，能为客户提供量身定做的运输服务。

海陆联运:

超限重大件运输、危险品运输、风电叶片设备运输、冷冻冷藏品及保温货物运输、冷链物流服务、铁陆联运服务、重大件进口过境转关中亚五国运输、为主要经营项目。



Air Freight

Road

InterMax

Air Freight 空运

▶ We offer air freight services including

Airport to airport
Door to door
Transportation services designated for special handling cargo (valuables, non-standard size cargo)
Worldwide cargo tracking /trace
Air chartering

▶ 我们的空运服务包括

机场到机场
门到门
特殊货物的专需运输服务
(高价值货物、非标准尺寸货物等)
全球货物跟踪与查询
货机租赁业务

Road 陆运

▶ InterMax owns "Speedy Dragon Transportation" which is capable to transport standard, ultra size, chilled, fresh & frozen, dangerous cargo in China. InterMax vehicles are all equipped with GPS satellite systems and tracking system on our website, to assist clients track down their cargo real time. Meantime, we have specialized South-North truck and haul line service, your cargo can reach the consignee on time and safe.

In addition, we provide international multimodal transport service coverage from land to sea. Rail to rail, Land to rail to connect point to point, continent to continent.

▶ 拥有拖车公司“飞隆运输有限公司”，有充足多样车型，满足客户的不同需要，并在各地保有长期的合作伙伴，能承接不同吨位的普通货物、冷冻，危险品等特殊货物运输。自有车辆内全部安装 GPS 车载卫星系统，在公司网站上设有查询端口，方便客户可随时查询货物状态。更有专门开辟的南北纵贯线公路零担货物运输服务，以保证时效送达及安全交付。另外我们在国际物流上帮客户串接起多式联运的服务，如海铁对接，全铁路的运输服务贯穿整个物流链。

Warehouse 仓库

▶ Warehousing services include

Bonded Warehouse day tour
Consolidation and Distribution
Pick & Pack, Delivery
Cross-docking
Barcode System & Palletization
On-Line Inventory

▶ 仓储业务范围包括

物流保税园区一日游
货物集拼和分拨
货物分拣，包装及配送
越库配送
条码扫描系统及托盘管理
库存状态实时查询

Trading Agency 外贸代理

▶ InterMax acquired a trading agency business certificates for her subsidiary MAG Selection in 2010. And since, we are able to provide consultancy and provide clients with import/export services.

▶ INTERMAX LOGISTICS SOLUTION LTD另具有外贸代理权及进出口许可，可为客户提供外贸相关之咨询及代理业务服务。

INTERMAX





Pharmaceutical Logistics 医药物流

- Our perishable team has rich experience to handle pharmaceutical products, with good management for cargo safety and temperature control, we are expertise for FDA clearance procedure. Our aim is to provide safe and efficient transportation service to customers.



- 我们的团队对于医药产品的运输有着丰富的经验，对于货物的安全，温度的控制有着独特的管理，精通医药产品的关务流程。致力于为医药行业的客户提供安全，高效的运输服务。

Dangerous Cargo 危险品物流

- We aim to offer the full-range logistics service with high quality for clients. Her TPL service is targeted on the dangerous cargo transportation mainly covering Dalian, Qingdao, Wuxi, and Shanghai to all cities of China. The cargo of SOLAS DG classification 3, 6, 8 and 9 can be acceptable to transport by the company.

- 我们主要以大连、青岛、无锡、上海至全国各地危险品运输为一体的第三方物流货物运输服务性企业。承接第三类、第六类、第八类、第九类危险品的运输服务。

Logistics Service for Food

食品物流

- Our team focus on perishable industry logistics service, including food, we are able to provide overseas booking, pick up, customs formalities to local customs clearance, CIQ, storage and delivery, etc all the supply chain service. Food includes fresh&cold, dairy products, alcohol, snacks, plant-based foods, vegetable oil, meat and aquatic products.

我们的团队专注食品行业物流服务，其中食品专项，能为客户提供从海外段到提货、报关、订舱，到本地段的清关、质检申报、仓储、派送等全链条供应链服务。食品种类包括：生鲜冷链、乳制品、酒类、零食、植物源性食品、植物油、肉类及水产品等。



Railway transport 铁路运输

我们的优势特点服务

- 可依据货物特性设计包装方案和针对特殊货物所需求的装箱要求制定解决方案，提供维持货物温度、湿度的特用冷冻、冷藏、恒温集装箱，及特殊尺寸 45' 集装箱等等。
- 可提供铁海运输对接，利用国际中转把货物从东北亚 - 日本、韩国、蒙古国、台湾等国家的货物，通过中欧铁路发送到欧洲大陆。
- 我们的汉堡和芬洛仓库，提供欧洲各国拼箱、整柜拆货及派送服务。
- 提供欧洲及中国的门到门的国际多式联运服务。
- 提供报关、商检、熏蒸及责任保险涵盖货物运输责任保障。
- 提供代购 SOC 箱及货物装箱绑扎加固建议方案。
- 提供货物全程跟踪信息，及时反馈。
- 提供边境口岸海关信息发送和在口岸货物重装。
- 运输货物的文件操作及提供欧盟国家的相关证明。
- 使用高密封条和集装箱专用锁，以确保货物的安全。
- 可操作安排从欧洲各国到中国的拼箱及整柜进口门到门运输服务。

Our advantage

- According to the request designing characteristics packaging solutions provide the goods with freezing temperature, humidity, cold storage , Temperature isolated container, and special size 45' container, etc.
- Can provide rail - ocean transport, goods from the northeast Asia - Japan, South Korea, Mongolia, Taiwan and other countries, could be sent by ocean to China and then sent to the continent by rail.
- According to the characteristics of goods and special cargo design packaging solutions ,provide Reefer container, Garment hanger container, Open-top container and special size 45' container satisfy for all kinds of cargo requirement
- Multimodal Transportation, international transit the goods from the northeast Asia - Japan, South Korea, Mongolia, Taiwan and other countries of the goods, sent via central railway to the continent.
- warehouse in Hamburg and Venlo , Provide reliable devanning and trucking service.
- Offer international multimodal transport services from Europe to China
- Export customs clearance and commodity inspection at starting station; Fumigation of containers, full insurance of the goods.
- SOC buying for customers and also loading and unloading, reinforcement
- Border customs data transmit and cargo reloading
- Making and provide operation documents, including the proof of delivery in the Commonwealth of Independent States (CIS).
- Use high security seals and bar lock to ensure the safety of the goods
- Provide reliable tracking information for goods in transit



Project Cargo 项目物流

- InterMax team is capable to handle different projects as per clients' expectations

Chartering service coverage: Time Charter, Voyage Charter
 Project Cargo Service includes evaluation, road survey, lifting point study, weighing and lifting centre of gravity, bridge/road height width turning and load calculation, lashing solution, total solution cost control, wharf and site supervision planning.
 Ship Loading plan and Heavy Jumbo cargo CG/GM calculation
 Cargo packing design and stability planning

- 我们拥有专业的团队，能够按照客户不同的要求操作项目物流

租船业务涵盖期租，程租
 项目业务前期作业评估，路勘，吊点查察，起重及吊装重心计算，桥路高度宽度弯度承重计算，绑扎方案，整体方案成本控制，码头及现场监督安全人员布置计划
 全球网络支援咨询散杂货船，多用途船，半潜船，重吊船，特殊用途船舶及海工用船舶
 船舶装载方案计划及重大件重心稳心计算
 货物外包装设计及稳定度规划

Automotive and Trams logistics

成车及轨道交通物流

- With the development of One Belt One Road, there is increase in the needs of automotive and trams logistics. We can provide special plans for securing and lashing, MAFI loading of ultra-size and non-motorized cargoes. To provide full protection to avoid sea water corrosion and sun exposure posure with Roll-On/ Roll-Off total soluition from land to RO-RO vessel. We are experienced in delivery, customs clearance, customs transit and door to door service with team supervision and track & trace.

- 随着一带一路的发展，成车及轨道交通物流需求日增，因应不同种类货物如电车，工程车，零件，导轨等，我们能提供特殊方案针对各项尺寸货物固定绑扎，MAFI 装载，超尺寸及无动力单体装卸，以封闭式船舱滚装运输的方式防止货物接触海水侵蚀及日晒等潜在造成货损的风险，清关，转关，门到门运送。并以专业装卸团队负责监装及全程跟踪。



Energy project 能源物流项目

Wind power 风力发电

- Wind power plants installation and movement
 Tower transportation
 Professional wind turbine transportation and hoisting
 Wind plant assembly hoisting
 Forced-draught fan loading and installation
 Professional specialist in windmill project
 Providing DAP and DDP service with comprehensive network

- 风力发电场运输及装机方案
 塔身运输
 风叶专业拖架的运输及吊装
 风场的组件吊装
 风机的吊装和固定
 专业的风电项目实施人员
 完善的网络，可提供 DAP DDP 服务

Nuclear power 核电

- In delivery of transformers, we use containers for standard cargo and design delivery plan for oversize cargo, the transformers, statots and rotors are delivered to users efficiently.

- 利用集装箱的装运及搭配项目货物的重大件运输，让变压器，定子及转子等货物能快速的交到电站。

Petrochemical Project 石化项目

- InterMax provides project logistics solution according to the requirement of petrochemical projects, including from production plant to destination site which involves river barge, coastal barge transportation, ocean freight, air freight, customs clearance, over-sized cargo transportation, transshipment and port handling.

- 我们针对石化项目行业的特点和要求，提供门到门的一揽子项目物流解决方案，工作范围从生产厂工厂接货一直到工地现场交货卸车，其中包含整个物流项目的管理和策划、内河运输、沿海运输、远洋运输、空运、清关、超大件运输、驳船转运、自备码头的管理和装卸操作等等。



Wheel hubs for wind farm in inner Mongolia
至内蒙蒙古风电场轮毂运输



Largest 6MW/2 wind turbine blades from Lianyungang
连云港国内最大 6MW/2 叶片式风电叶片



Sadara project 反应器
Stainless steel reactor for Sadara project
47500 x 3900 x 4800 mm / 294 Ton



运输核电站 - 核电发电的转子
Fueling nuclear power plants - rotor of nuclear power generator
12630 x 6070 x 6000 mm / 120 Ton



Marine logistics 海事物流

- InterMax is a professional and experienced logistics company, we are capable to handle transshipment, spare parts supply around the world. We arrange for ship owners to supply spare parts for Chinese and foreign ships that berth at harbors around the globe, arrange air freight, sea freight, customs clearance for ships and shipyards. Our profession and passion for marine logistics is reflected by the flawless delivery net and fluent relationship with customs. Meanwhile, we provide senior management service for ship parts supply, shipyards and oil drilling facilities. We can handle the ship husbandry operations for our clients in all main ports of China in excellent quality. The service covers spare parts, crew change, CTM, oil sludge, survey and bunkering, etc.
- 我们是专业及有经验的物流运输公司，我们能处理在世界各地的转运和船舶备件运送工作。我们协助船东将他们的船用配件供给停靠在中国各个港口和船厂的中外籍船、国外的送船业务、以及国外空运、海运进口至中国转关到国内靠泊在码头的船及船厂。完善的交货网络以及良好关系的口岸安排都显示出我们在船用配件中的专业水平和用心服务。我们亦为船舶配件配送，船厂，钻井锚地提供锦密的供应链管理。可以提供口岸船舶代理服务及船东保护代理服务。无论是船舶在港装卸货、船厂新造/修船还是锚地系留船舶，船舶备件、船员更换、船长借支、油污水排放，船检以及油供我们都能提供相应的专业代理服务。

Ship Building Project 造船项目

- InterMax serves major domestic and foreign shipyards for various types of new shipbuilding, repairing, international vessel and ship at anchor for equipment supply, ship supplies and shipping agency services.
Hatch cover
Lashing material
Cranes, marine cranes
Marine Steam Boiler
Engine
Propellers, anchors, cylinder
Shor crane & gantry crane
Ship-loaders & unloaders
- 公司服务于国内外各大造船厂，为各类新造船、维修船舶、国际航行船舶、锚泊船舶等，提供码头岸用设备供应、船舶物料供应、船舶代理等服务。我们运输、供应过的船舶备件有：
舱盖板
集装箱船用绑扎件
克令吊机、海工吊机、船用食品吊
船用蒸汽锅炉
主机
螺旋桨、锚、缸套
岸用固定式门机、行走式门机、龙门吊
装载机、卸船机

INTER
MAX



Your Trust We Care

飞瑞国际集团控股有限公司 Max International Group Holding Limited



InterMax Logistics Solution Limited www.inter-max.net



上海飞瑞国际货运代理有限公司

Max International Co.,Ltd
Max Shipping Co.,Limited

www.max888.com
www.max888.com



大连飞隆运输有限公司 Speedy Dragon Transportation Ltd www.speedy-dragon.com

Room 818, Hua Sen Diamond Commercial Plaza,
No.638 Heng Feng Road, Shanghai, China 200070
中国上海市恒丰路 638 号华森钻石商务广场 818 室 邮编: 200070
TEL:+86-21-31262400 FAX:+86-21-32507320
Email: info@inter-max.net
www.inter-max.net